
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 3. 4. 2023 online

18:11 - Schůze zahájena

Přítomni:
Zápis dělá Štěpán Pechman a Petr Šťastný.

1. Stanislav Lepič - Standa
2. Marek Severa - Marek/Mára
3. Štěpán Pechman - Štěpán
4. Barbora Karlíková - Bára
5. Pavel Kolský - Pavel
6. Bára Bobeničová - Babu
7. Petr Šťastný - Soptík
8. Linda Beková
9. Honza Čenda Pokorný - Čenda
10. Albert Havliček - Albert

Babu si slušně stěžuje na kvalitu mikrofonu, Standa se snaží přesunout mikrofon
lépe, aby nás mohla slyšet. Soptík zkouší mluvit, Babu stále slyší ozvěnu. Standa nemá páru
jak to řešit. Standa přiznává, že není ajťák.

0. Schválení programu schůze

Usnesení 00
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

0. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
1. Schválení zápisu ze zasedání 15. 2. 2023 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Informace ohledně financí FIT++ a financování FIT párty (typ: diskuze, čas: 5 minut)
3. Zhodnocení proběhlých akci FIT++ (typ: diskuze, čas: 10 minut)
4. Hlasování o výroční zprávě za rok 2022 (typ: hlasování, čas: 5 minut)
5. Schválení Ekonomické činnosti SU - FIT Párty (typ: hlasování, čas: 5 minut)
6. Rezignace člena představenstva (typ: diskuze, čas: 5 minut)
7. Různé (TBD)

5-0-0 Přijato

1. Schválení zápisu schůze z 15. 2. 2023
Soptík: Upravoval jsem to abych opravil chyby apod.
Standa: Procházel to a upravoval části, co se mu nelíbily, třeba že Marek nemá přítelkyni.
Jinak tam četl většinou smysluplné věci.
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Usnesení 01
Představenstvo FIT++ schvaluje zápis schůze z 15.2.2023
5-0-0 Přijato

2. Informace ohledně financí FIT++ a financování FIT Párty
Standa: Sehnal jsem informace o financích, jak na tom jsme. Oficiální peníze jsou guth,
musíme vyplatit pár lidem něco. Velkou kasu dneska počítal, jsou tam i peníze v jiné měně,
v malé kase jsou taky peníze. Malá kasa se bude používat na akce, velká kasa bude “trezor”.
S penízema jsme na tom gut.

Standa: Bavil se na PR ohledně peněz pro FIT++ na tento rok. Máme opět stejný rozpočet,
podmínky zůstávají, nutné fakturovat, a produkty nad 10 000 se musí vybírat ze 3 různých
firem. To samé se službama, ale nad 20 000. Chtělo by to vymyslet, jak letošní peníze využít,
merch je snad v pohodě
Soptík: Trika by opravdu měla být ok.
Čenda: Byly tam návrhy na lepší předměty
Standa: ví
Čenda: Jsi si si jist těma 10 000?
Standa: To asi myslíš něco jiného, my ano. Každopádně trik máme opravdu dostatečně,
letos se asi nebudou muset objednávat. Mám nápad, na fit párty bude platit něco děkan,
ale zbyde nám tam několik tisíc nezaplaceno, tak jestli to nechceme vzít z rozpočtu PR?
Zbytek vezme děkan… Nebo jestli máte lepší nápad?
Soptík: guth
Standa: Většina peněz z fit párty půjde do plusu, platí se tam kapela, doprava DJs, apod.
Můžu zavřít okno?
Čenda: ano
Standa: Takže, fakturu musíme vystavit dopředu, ale musí se to tím pádem stihnout do
týdne. Nečumte všichni do notebooků, Štěpán může. Každopádně, máte lepší návrhy?
Třeba karetní hru? Honza [Bittner] kdysi něco dělal
Bertík: Co programátorské ponožky?
Standa: Nice
Soptík: Kdysi jsem řešil s Verčou z PRka, že by to FIT++ mělo udělat jako merch.
Čenda: Ponožky by neměly být ofiko merch
Standa: ale jo, ČVUT měl kondomy
Čenda: No, ok
Standa: jak vysoký? A jakou grafiku? Nemá problém je kupovat
Čenda: Dokdy rozpočet?
Soptík: Listopad poslední objednávka
Standa: No, ty peníze se musí vyčerpat, můžeme koupit třeba kachny, máme další nápady?
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Bertík: FIT++ ouška…?
Soptík: Na to se plánuje workshop, ten si asi můžu vzít a zorganizovat.
Standa: Jak by se to platilo, máš nějaký nápad?
Soptík: Dopředu by se vybraly peníze na materiál, který by se koupil hromadně.
Standa: Ok, ale kdyby bylo potřeba, můžeme jako klub případně trochu přispět.
Bertík: Můžeme si za 13k pronajmout knihovnu
Standa: No….
Soptík: Adoptovat tučňáka?
Standa: Spíš ne… Jestli, tak ne z pokladny FIT++
Soptík: Tak jenom kdyby zbyly peníze
Standa: Ok, tak na těch 10 000 se shodneme do… Marku vypni progtest, prosím. Tak,
souhlasí s tím všichni, že 10 k půjde na FIT párty? Ok. Tak to je všechno, já už nic dalšího
nemám. Budu to s PR řešit asi já. Rovnou to vezmeme na 11 500 ať se to vezme i s DPH.
Btw placky i samolepky jsou hotové.
Soptík: Placek máme hafo.
Standa: Jojo, můžeme ty ponožky udělat, ale nemáme kdo by je udělal. Chtělo by to aspoň
logo nebo barvy fakulty/FIT++.
Bára: To můžu pogooglit a bude.
Standa: Ok, udělá Bára. Má ještě někdo něco k financím? FIT párty vyřešíme v bodu 5.
Přemýšlejte nad tím co udělat se zbylýma 20k, máme do října čas to vymyslet.
Marek: Pronajmeme kancelář?
Štěpán: Marku nepij
Marek: ISC se bude stěhovat, můžeme koupit gauč.
Standa: Nekoupíme gauč.

3. Zhodnocení proběhlých akcí FIT++

Workshop
Standa: Chybí Pavel na orienťák, tak začneme Čendou, kde fotky?
Čenda: Zapomněl fotit, vedl workshop
Standa: A Štěpán nedorazil
Čenda: Bylo cca 33 lidí, cílili jsme na základy, hodně lidí chtělo vědět o závěrečné práci.
Trvalo to od 19:30 do 21. Možná jestli to zhodnotí někdo z účastníků? Měli jsme tam menší
fuck upy, ale snažili jsme se to dělat friendly pro začátečníky. Osobně nic pro pokročilé
neplánuje, nemá čas. Musí dělat diplomku. FIKS, apod. Nestíhá. Neví, jestli pokročilé
chceme vůbec v letním semestru? Možná zimní?
Standa: A co oba?
Čenda: No, zatím nevím. Opakovat můžeme, ale zatím nevím kdy.
Standa: A Ondra spokojený?
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Čenda: Jo, Ondra fajn. Měli jsme dobrý materiály apod. Můžou si teď doma prohlížet
referenční řešení a tak. Nevím, jestli chceme další přednášku cca co bylo “Jak se správně
učit” od Elišky, účast byla velká, byla nahrávaná. Musí se o ní dát vědět dostatečně dopředu,
tak jestli máte i nějaké další nápady na přednášky/workshopy
Standa: Elišku bych zopakoval, ale v zimním.
Čenda: S Eliškou můžeme dělat i jiné věci, time management apod. Můžeme podniknout i
něco jako přednášku, co měl Hany, něco motivačního apod. Info o tom, kam se všude může
člověk dostat. FIT++, FIKS, organizace výletu.
Štěpán: Programování bota…
Čenda: Klidně to může být něco menšího.
Soptík, Standa: Nice, líbí.
Standa: Jenom trochu odbočím, připomínám, že bych si představoval přednášku o
studentské unii a FIT++, ideálně na team buildingu. Vezme si to na starost Štěpán.
Čenda: Nebo i něco o cvičení na fitu (výuce).
Standa: A nějaký zajímavý název tomu dát.
Čenda: Ale cílíš na jinou cílovku.
Standa: Jojo, hlavně ať dorazí lidi.
Čenda: Nebo jestli máte něco dalšího co FIŤákům chybí…
Standa: Přednáška o hygieně…
Čenda: Diskutovalo se i o semináři o duševním zdraví, to by mohlo být hezké. Vyšla příručka
od CIPSu, diskutoval se i seminář.
Standa: No, to by musel dělat někdo z CIPSu.
Bára: A nemůžeme finance klubu použít na odborníky.
Standa: No ty máme v CIPSu a ČVUT je platí. Můžeme jim napsat a oni snad rádi přijdou.
Čenda: Někdo tam chodil na malování.
Štěpán: Honza Bittner ne?
Standa: Ne, ten maloval nahé ženy.
Marek: Prsa uměl namalovat fakt hezky, ten zbytek nic moc.
Čenda: Můžeme CIPSu nabídnout jiný věci, oslovit je nějak dobře a tak.
Standa: Snad by mohli udělat jednu přednášku po dlouhé době…
Čenda: No, můžeme… Kdybyste btw někdo chtěli pomáhat s těma workshopama, tak se mi
prosím ozvěte, ať to můžeme předat.

LAN Párty
Standa: Další je LAN Párty, tu jsem dělal hlavně já a rakmaty. Dorazilo hodně lidí, pár
anglických studentů. Podařilo se je docela začlenit.
Marek: Dostali jsme pochvalu od předsedy +-FEL.
Standa: LAN párty docela dobrý, Bulánci už netáhli. Ještě chybí vyplatit odměny výhercům
ve skladu, tak tam něco vyhrabu a dám jim to. Nějaký FIT flešky nebo tak. Nějaký red bully,
potítka… no něco najdu. Drobný nedostatek byl od vedoucího ggLabu, který poslal mail, že
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jsme nechali ve 1455 bordel. V mailu byly i fotky nedostatků apod. Nechali jsme tam
televizi, která nebyla okamžitě odvezena, stůl nebyl na správném místě, ve skladu byly věci,
nášlapka na kabel nebyla na zemi položená tak, jak měla být, a něco bylo rozpojené.
Odpověděl jsem, že se omlouváme.

Orienťák Part 1
Standa: Pavel asi nestíhá, tak orienťák vemu taky já. Orienťák za mě gut.
Albert: Přišlo necelých 50 lidí, kategorii B vyhrál mistr republiky, kategorii A někdo z FELu,
ten chce vyměnit mikinu.
Standa: Ať zajde na rektorát do infocentra no... Dostal M a chtěl L
Albert: Mapa byla náročná, ale třeba jí využijeme příště, tak to bude jednodušší. Třeba jí
využijí i jiné kluby. Nic jsme neztratili, všechno snad proběhlo v pořádku. Žádný zranění
apod.
Standa: Za mě taky dopadlo dobře.
Čenda: Využili bychom vlastně i my náš vlastní stan?
Standa: Asi ne, na většině akcí máme stan
Marek: To se nám asi nevyplatí. Použijeme ho málo.
Standa: Dokážu si to představit, ale využijeme ho málo no… Každopádně orienťák taky
dobrý, fuck upy nebyly

FITrip
Bára: Výlet byl takovej apríl no. 18 lidí dalo, že pojede, ale dorazilo 6. Počasí bylo koupací,
na jedničku, byly jsme v jeskyních, kde pršelo o trochu méně než venku. Počasí holt nevyšlo,
takže účast byla mizerná. Asi jsem trochu podcenila, hlavně na hlavním DC, komunikaci.
Myslím, že kdyby vyšlo počasí, tak to bude geniální.

Orienťák Part 2
Standa: Pavle ještě něco k orienťáku.
Pavel: Byla zima, kdyby nebyla, bylo by to lepší. Pár lidí psalo, že se to nedozvědělo, ptali se,
jestli to budeme dělat častěji. No, s mapou už to tolik nebolí, tak třeba, jen potřebujeme
zaznamenat jeden plot.
Standa: Tak on byl problém, že bylo hodně lidí z jiných univerzit.
Pavel: Pro příště by bylo fajn mít kategorie pro muže a ženy. Jsme rádi, že se zúčastnilo
hodně nových lidí, navíc se povedlo zůstat na nule vzhledem k výdajům.
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4. Hlasování o výroční zprávě za rok 2022
Standa ukazuje výročku, všichni souhlasí, že to vypadá jako výročka.
Standa: Připomeňte mi ať to pak pošlu

Usenesení 02
Představenstvo FIT++ schvaluje výroční zprávu za rok 2022 ve znění poslaném v 19:03 na
Discord FIT++ do kanálu zasedání.
4-0-1 Přijato

5. Schválení Ekonomické činnosti SU - FIT Párty
Standa: Abychom mohli vybírat prachy, musíme si nechat schválit ekonomickou činnost,
kterou musíme schválit tady. Je tam napsané, že budou kapely, pobavíme se, bude to
švanda, FIT akci podporuje, počet účastníků odhadujeme na 150-200. Dobře, když jsem to
počítal, tak to vychází. A spočítal jsem to a náhodou to vychází přesně. Takže SU žádám, ať
mi to schválí. Pojďme si to odhlasovat.

Usnesení 03
Představenstvo FIT++ schvaluje ekonomickou činnost studentské unie FIT Párty v podobě
která byla zaslaná na klubový discord v 19:12 do vlákna schůze.
5-0-0 Přijato
Standa: Bára to pošle jako bod na Parlament SU.
Bára: OK
Standa: Výročku pošlu já
Bára: Ok

6. Rezignace člena představenstva
Soptík: Odesláno, máš to v mailu
Soptík rezignuje k času 19:14, Čenda se stává členem představenstva.
Standa: Ty vole, já si nepamatuju heslo
Soptík: Je to všude
Standa: OK, mám to promítnout?
Soptík: Bylo by to lepšejší
Standa: Je to v fitpp mailu?
Soptík: Ano
Standa: OK, gratulujeme Čendovi k novému členství

Stránka 6 z 8



Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 3. 4. 2023 online

7. Různé

Rezignace člena představenstva
Čenda: Děkuji za představenstvo, ale asi bych nechtěl být v představenstvu. Jak to chcete
doručit?
Standa: Nějak písemně na mail. Pavle, ty jsi odšrouboval AP na FITu?
Pavel: Ano… vzhledem k tomu, že Čenda rezignoval, tak nastupuje kdo?
Marek: No, Čenda rezignuje, takže už není člen představenstva.
Čenda rezignuje k času 19:21, Bertík se stává členem představenstva
Standa: Chtěl bych vás upozornit, že už nesmíte rezignovat, jinak mě naštvete a musely by
být nové volby.
*Pavel odchází*
Bára: Jdeš do háje, jo?
Pavel: Jdu na lezení

Marek: chci angažovat Prchala jako guru pro Štěpána
Marek: Štěpán mi napsal, že nic nedělá, tak ho musíme zaučit, poskytnu důkaz
Standa: No když to bude zadarmo

Standa: Marku, jak vypadají webovky?
Marek: Kód máme, ale ještě to moc nefunguje. Ale stačí 3 zmáčknutí a bude to.
Standa: A kdy to bude?
Marek: Až přijdu na to jak se pointer charů konvertuje na hex
Čenda: To je ke schůzi?
Marek: Jo. debugoval jsem to 8 hodin a divil se proč to nefunguje, a já hashoval ten pointer
a ne obsah.

Standa: Btw spadl nám headliner na FIT Párty
Standa: Hlavní zpěvačka Jet Lagu spadla a není schopna zpívat, takže musíme zařídit
náhradu.
Standa: Mám i ICQ 361552444 a Facebook. Můžete se mi ozvat. Neodpovím. Jinak ještě jsme
řešili jestli chceme pokladního za 700. Apod.
Štěpán: To by nebyly žádný prachy navíc, když by toho člověka neznali.
Standa: No ty nejsou nikdy. Nejsem rozhodnutý jak s tou pokladní, ale když najdeme lidi,
tak by to bylo lepší. Ty lidi by se museli střídat. Minule byl Houston většinu času a dost se
obětoval
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Bára: Najdeme oběť. Já asi budu mít jiné problémy než vybírat vstupné.
Marek: Jakože nepůjdeš na fit párty?
Bára: Jdu
Marek: No, tak vybíráš vstupné
Bára: Ale já píšu zápočet
Standa: No tak ukecej na vstupu Kalvodu a budeš to mít lepší… Ale ok, nejsem proti aby tam
byla externí osoba.
Bára: No ještě můžeme napsat výzvu
Standa: Done, nic se nestalo. Můžeme pingnout členy a everyone. Napíšeme k tomu, že to
chtěl Čenda.
Čenda: Oh no.

Standa: Jinak je dost akcí. Se Štěpánem počítám na Hello FIT, s Bárou na FIT vodu..
Marek: Prosím Báro hlavně nedělej žádný hlasování. Prosím. Vede to ke konfliktům.
Standa: A Marek dělá šifrovačku v září s Maruškou. Byl bych rád za deskovky, ale nemáme
nikoho na organizaci… Jestli kontaktovat STOH, nebo idk
Marek: Vezme si to Bára
Standa: Čenda si to nevezme
Bára: Vezme si to Bertík
Bertík: Vezme si to Mára
Standa: To je kontradikce. Ale deskovky chci.
Marek: Tak to udělá Viktor.
Standa: Jo, ten je rád přinese sem, domluvíme se s Viktorem, Bára si to bere na starost.
Bára: Ne, fakt ne. Ne. Ne. Ne.
Štěpán: Deskovky nesnášim
Standa: Zapiš to
Soptík: Zapiš to
Čenda: Můžu rezignovat Štěpána z představenstva?
Standa: Rezignoval bych ho, ale byly by předčasný volby

Standa: Chce někdo na parlament se mnou, Bárou a Márou
Všichni: Nic.
Nikdo: Nic.
Standa: ok.

Standa: Tak já nic dalšího nemám
Bára: Pošli mi ekonomickou činnost
Standa: Je na discordu

19:38 - Schůze ukončena
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